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Hétfőn tartotta  kolozsvári  jelölt-  és  programbemutató  sajtótájékoztatóját  az  Erdélyi
Magyar  Néppárt  kolozsvári  szervezete.  Többek  között  az  elfordult  szavazók
megszólítására, a politikai pluralizmusra és a gazdaságfejlesztésre fektetik a hangsúlyt.

Gergely  Balázs,  kolozsvári  szenátorjelölt  kihangsúlyozta,  hogy  az  Erdélyi  Magyar  Néppártot  a
választók kötelezték indulásra, hiszen egyrészt mind több és több ember fordult el az elmúlt 22
évben a politikától, másrészt a tavaszi helyhatósági választásokon százezer ember érezte úgy, hogy
az RMDSZ mellett szükség van alternatívára. A Néppárt ezeknek a szavazóknak a megszólítását
tűzte ki célul, illetve azon magyar embereket szeretnék képviselni, akik egyetértenek a Néppárt
programjával és hiányérzetük van az RMDSZ Bukarest-centrikus politikájával szemben.

Vekov Károly, történész, az Erdélyi Magyar Néppárt kolozsvári szenátorjelöltje kihangsúlyozta, hogy
azért vállalta a jelölést, mert az RMDSZ-ből kiábrándult amiatt, hogy 22 év után megváltoztak a
Szövetség  célkitűzései.  Ugyanakkor  úgy  érzi,  hogy  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt  az,  amelyik
programjában megfogalmazta a szükséges reformokat,  mind a román-magyar  kapcsolat,  mind
pedig az ország általános helyzetével kapcsolatban. „Reformok nélkül nem lehet megállítani az
ország jelenleg tartó összeroppanását” -mondta.

Ilyés Szilárd, filozófiatanár, az Erdélyi Magyar Néppárt kolozsvári képviselőjelöltje azért lépett be a
Néppárt csapatába, mert úgy érezte, hogy a romániai magyar közösségnek is joga van teljes jogú
politikai életre, ami elképzelhetetlen politikai vita és pluralizmus nélkül. Úgy vélte, hogy legtöbbet
az oktatás területén tudna nyújtani, hiszen a jelenlegi oktatási törvény nem változtat azokon a
súlyos strukturális problémákon, amelyekkel a romániai oktatási rendszer küzd.

Mátis Jenő, az Erdélyi Magyar Néppárt kolozsvári képviselőjelöltje elmondta, hogy fő céljai közé
tartozik az erdélyi gazdaságfejlesztési Mikó Imre Terv megvalósítása, amelynek kidolgozásában az
Erdélyi  Magyar Nemzeti  Tanács gazdasági  alelnökeként vett  részt.  Mindezek mellett  fontosnak
tartja, hogy a föderalizmus elvei révén valósággá váljon az átszervezett és virágzó gazdasággal
rendelkező Erdély.

Sándor Krisztina, az Erdélyi Magyar Nemzeti Tanács ügyvezető elnöke, az Erdélyi Magyar Néppárt
kolozsvári képviselőjelöltje szerint általánossá vált az erdélyi magyarok elégedetlensége. Úgy véli,
hogy  ha  a  civil  szférában  is  tevékenykedő  emberek  vállalnak  szerepet  a  politikában,  akkor
változtathatnak a mostani mentalitáson. Ő is kiemelte a pártprogram, a választási program és a
Mikó Imre terv megvalósításának fontosságát.

Soós  Sándor,  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt  kolozsvári  képviselőjelöltje,  a  párt  közép-erdélyi
pártigazgatója és Kolozs megyei ügyvezető elnöke rövid bemutatkozás után a párt létrejöttének
fontosságát  taglalta.  Meglátása  szerint  a  politikai  pálya  nagyobb  mozgásteret  és  szélesebb
eszköztárat biztosít ahhoz, hogy az erdélyi magyarság jogait hatékonyabban lehessen képviselni,
mint a civil szférában tevékenykedve.



© Copyright Erdélyi Magyar Néppárt 2015




